

# **COMPANY PROFILE**







# **Company Overview**

Social media is a world of its own, and we can help you navigate it وكالة متخصصة بالتسويق الرقمى عبر المنصات التفاعلية، تعتنى بالمحتوى الأصيل وقياسات الإنتشار .

#### **Contact us**



+962 79 814 8148



King Hussein Business Park, Building #7 ,Amman, Jordan



info@alocloud com



www.alocloud.com











#### A word from our CEO ...

"The people are becoming more and more aware of everything, and If you don't step up to meet their standers you'll be buried in a sea of brands competing for attention."

"وعي الأفراد يتضاعف كل يوم، لذلك إن لم تستطع أن ترقى لمستوى يوازيه يسبقه فستغرق في بحرٍ من العلامات المتافسة حيث يغوز الأقوى وينسى الأضعف"







From the belief that social media is the language of the next generation and the web is where the present and the future is, came "AloCloud" a name that not only represents the modern digital marketing age, but also showcases Arab culture; a combination of the terms 'Alo', the typical Arabic response to a phone call, and the word that symbolizes all things online, 'Cloud'.

Guided by the experience of our CEO and founder Hind Khlaifat, our team puts all their effort in giving you the content that represents your brand and the visuals that can attract your audience.

انطلاقاً من إيماننا بأن وسائل التواصل الاجتماعي هي لغة الجيل الجديد، وأن الإنترنت هي الحاضر والمستقبل ولدت "ألوكلاود"؛ اسم يدمج ما بين المرحلة الرقمية الجديدة في عالم التسويق، والثقافة العربية من خلال المصطلح "ألو" وهو ما يستعمله الأفراد للرد على الهاتف والتواصل، و"كلاود" التي تمثل كل ما هو رقمي.

بدعَم وتوجيه مَّن مؤسسة الشركة والمديرة التنفيذية هند الخليفات، يقوم فريقنا باستثمار طاقاتهم في توفير محتوى يمثل عملائنا وعلاماتهم التجارية بطريقة تجذب انتباه جمهورهم.



#### **Mission**

With a team of experts who can handle the responsibility of representing any brand. Our clients will gain access to a wide range of creative tools and outlets that will help them showcase their products and services in a way that can attarct the attention of their audience.

# How will we get there?

Understanding that the people nowadays are aware of everyone and everything and need their favourite brands to live up to that kind of standard. We make sure that our content, rides that wave and includes all that is new and trending while being socially aware and responsible.

#### مهمتنا

مع خبرات فريقنا، ستتمكن من تعريف جمهورك على الخدمات أو المنتجات التي تقدمها، بطريقة جذابة وحديثة، وباستخدام كافة الطرق الإبداعية.

## كيف سنحقق ذلك؟

يزيد مـَ الوقت وعي الأجيال ومعرفتها بالعالم، مما شكل لديها توقعات معينة متعلقة بما تتوقعه من العلامات التجارية الموجودة؛ لذا نعمل في "ألوكلاود" كل جهدنا لمقابلة هذه التوقعات ولنواكب كل ما هو جديد ومعروف، مـَ ضمان الالتزام بالمسؤولية الاجتماعية.



# Supporting the SDGs





8.3 Promote development-oriented policies that support productive activities, decent job creation, entrepreneurship, creativity and innovation, and encourage the formalization and growth of micro-, small- and medium-sized enterprises, including through access to financial services.

At Alocloud we seek to be a part of the global campaign to support the SDGs in everything we do, from our company's culture, supporting Jordanian youth, and the economic growth of our country and region.



# دعم أهداف التنمية المستدامة

الهدف ٨: العمل اللائق ونمو الاقتصاد

٨٫٣: تحقيق مستويات أعلى من الإنتاجية الاقتصادية من خلال التنويع، والارتقاء بمستوى التكنولوجيا، والابتكار، بما في ذلك من خلال التركيز على القطاعات المتسمة بالقيمة المضافة العالية والقطاعات الكثيفة العمالة

نعمل في "ألوكلاود" لدعم الحملة العالمية لتحقيق أهداف التنمية المستدامة في كل مجالات عملنا، من مساعدة الشباب في إيجاد فرص عمل والحصول على خبرة لدعم النمو الاقتصادي في الأردن والمنطقة.



#### **Content writing & Development:**

English and Arabic content for websites, company profiles, press releases, storyboards, speeches and any outlet that requires text, or wording.



#### **Branding Services**

Giving companies an edge by designing original logos, creating unique names, providing no nonsense guidelines, and overall visual identity



### **Social Media Marketing**

Our marketing arsenal also includes managing social media platforms, constructing a straightforward marketing plan outline and conducting carefully-planned seasonal campaigns.



### كتابة وتطوير محتوى

محتوى باللغة العربية والإنجليزية، للمواقع الإلكترونية، ال<mark>أخبار الصحفية،</mark> الخطابات، القصص المصورة، غيرها من النصوص.



# تصميم الهوية البصرية للعلامات التجارية

تصميم إبداعي للهوية البصرية للعلامات التجارية، لتشكل علامة متكاملة وشاملة.



#### التسويق من خلال منصات التواصل الاجتماعي

تتضمن خدماتنا إدارة الصفحات على منصات التواصل الاجتماعي، من خلال بناء خطة واضحة ودقيقة وإطلاق حملات تسويقية.



#### **Website Development and Design**

Clients can count on us to create effortless user experience using top-notch design techniques.



#### **Video Production**

We help clients tell powerful and compelling stories through a wide variety of videos to choose from; hand sketched, reality and animated videos.



#### **Voice Over Services**

Our video production services include recording and adding voice over in house.



#### **Ghostwriting**

Our team can also provide you with all kinds of written content, whether social, political or technical.



#### **Media Coverage and Tweetups**

Covering events through pictures, stories, live footage, tweetups, and wrap up videos.





نوفر منصات الكترونية ومواقع لعملائنا سهلة الاستعمال، متطورة، وحذاية.





نساعد عملائنا في سرد قصصهم من خلال عدة أساليب وتقنيات.

# تسجيل إعلانات صوتية



تسجيل إعلانات صوتية إضافة صوت إلى الفيديوهات.



يمكن لغريقنا أن يزودك بالنصوص التى تحتاجها، إن كانت سياسية، أو اجتماعية، أو غير ذلك...





تغطية الندوات والمؤتمرات والفعاليات، مياشرة، صور، وكتابةً.















































































